永生是什麽?

永生乃是主耶穌基督從死裹復活那非受造的生命,是上帝 藉著主耶穌來赏賜給人类的一份礼物。

怎樣得永生?

聖經上說:信子的人有永生。不信子的人得不著永生,神的震怒常在他身上。(約3:36)神愛世人,甚至將他的獨生子賜給他们,叫一切信祂的,不至滅亡,反得永生。(約3:16)

你問我怎麼知道?

因為耶穌基督曾從死裏復活,顯現給他的門徒看。耶穌基督如今永遠活著,歷世歷代的基督徒都可以為此作證。

永生在呼喚

親愛的朋友, 你聽到了你心裏永生的呼喚嗎?您知道耶穌愛您嗎?您知道現在, 正是你和主耶穌相遇的時刻嗎?正是你人生最重要的抉擇嗎?求聖靈感動你, 使你因信主耶穌而得到永恆的生命。

What is eternal life?

Eternal life is the resurrected, uncreated life of the Lord Jesus, it is a gift to human kind from God.

How to obtain eternal life?

Bible tells us -He who believes on the Son has everlasting life, and he who does not believe the Son shall not see life, but the wrath of God abides upon him. John 3:36 For God so loved the world that He gave His onlybegotten Son, that whoever believes in Him should not perish but have everlasting life. John 3:16

If you ask me how I know the answer? Because after our Lord Jesus Christ rose from death, He manifested Himself to His disciples. Jesus Christ is living today, Christians from centuries can testify this truth.

The calling for eternal life -

Dear Friends, do you hear the eternal calling in your heart? Do you know Jesus loves you? Do you know right now, it is the moment that you can meet the Lord Jesus Christ? This is the most important decision in your life, may the Holy Spirit touches you, that you may accept this eternal life by believing in the Lord Iesus Christ.



指南: 若從七號地鐵終點站往圖書館方向沿 Kissena Blvd. 行至 王朝豪庭大酒樓左轉入Laburnum Ave., 再前行五個街口即 Parsons Blvd., 路口左邊第一棟高樓。

Directions: Take the No. 7 train to Main Street, Flushing. Walk south to the Flushing Library and bear left onto Kissena Blvd. Then make a left turn onto Laburnum Ave (after Golden City Super market). The building will be down the street on your left, at the corner of Parsons Blvd. and Laburnum Ave.

公車(By Bus): Q17 to Laburnum Ave. or (或) Q27 to Parsons Blvd.

And this is the will of Him who sent Me, that everyone who sees the Son and believes in Him may have everlasting life; and I will raise him up at the last day."

因為我父的意思是叫一切見子而信的人得永生,並且在末日我要叫他復活。 John 6:40 約翰福音 6:40

2010 福音聚會 歡迎參加 2010 Gospel Meeting Please Come and Join Us

日期 (Date): 9/26/2010, 上午 11:00a.m.

地點 (Place): 146-29 Laburnum Avenue (corner of Parsons Blvd.) Flushing, NY 11355 Christian Believers Meeting

電話 (Tel): 718-886-7988 / 516-234-0868